
Добър вечер! 

Във връзка с решението на ЦИК, да се открият три автоматични секции в Лондон 
Стратфорд, ОК и на база упражнилите правото си на глас 760 човека, на 
предходните ПИ на 02.04.2023, предлагам секциите да се намалят на две със 
седем членни комисии. 

Благодаря! 

С уважение: Станка Тодорова 


